
PRoToKoŁ
Rady Nadzorczej SM rrRadogoszcz-Zachód" w Łollzi

z posiedzenia odbytego w dniu 22 grudnia 2a22r.

Posiedzenie otworzył Zastępca Przewodniczącej Rady NadzorczĄ SM ,,Radogoszcz-
Zachód" wŁodziAndrzej Węgliński, który przedstawił proponowany porządek obrad:

!
1. Zatwierdzenie porządku obrad
2. Przyjęcie protokofu RN z dn. 08.12.2022r.

3. Uchwalenię zmian Regulńinu rozliczęnia kosźów energii cieplnej w SM
,,Rado go sz cz-Zachó d" w Łodzi

4. Uchwalenie struktury organizacyjnej SM,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi
5. Podjęcie uchwĄ w sprawie ustalenia od dnia 0|-04-2a23 r. stawki opłat na fundusz

remontolvy - termomoderaizacja dla nieruchomości wymienionychw załączniku do

, uchwały
\'! 6. Sprawy wniesione

Lista obecności stanowi zńączńk do protokołu.

Ad.1
Rada zatwi erdziłaporządek obrad w głosowaniu:

$-za, }-ptzeciw, O-wsfuzymuj ących się.

Ad.2
Protokół Rady Nadzorczej z posiedzenia odbytego w dniu 8.12.2022r zostałprzyjęty w
głosowaniu:

8-zą }-przeciw, bez wstrzymuj ących się.

Ad.3

!, Prezes Zarządu Piotr Lebiedziński zaproponował następujące zmiany w Regulaminie
rozliczeńa kosżów energii cieplnej w SM,,Radogosz cz-Zachód" w ł-odzi:

- dodanie pkt. 11 do paragrafu 5 w/w Regulaminu w brzmieniu

,,W przypadku, gdy z ptzycryn leżących po stronie uzytkownika lokalu nie była
możliwa wymiana podzielników, w których wyczerpĘ się baterie, lokal ten poczynając od

01 stycznia roku następnęgo po wyczerpaniu baterii, obciązany będzie wg stawki ryczahowej,
zgodnie z paragrafem 4 pkt 10 niniejszego Regulaminu" - omówiony na wcześniejszych

, posiedzeniach Rady,

- wykreśleni ę rozdzińulll w/w Regulaminu, bowiem doĘcry nieruchomości bl. 134

przy ulicy Anyżowej 416 wŁodzi, który oddzielił się od Spółdzielni.

Pan Sebastian Zaborowski zadał pytanie: jak powinno się interpretować: ,,z przycz;W

Ieżącychpo stronie uĄrtkownika"? Czy oznaczato ilośó prób wejścia do mieszkania?



Pani Bogumiła Kolago stwierdziłą żętaki zapis zrnusi mieszkńców do dzińania.

Prezes Zarządu podkreślił, że ftrma od serwisu podzielników ma trzy podejścia do
omawianych lokali.

Pani Bogumiła Kolago dodałą że jest wiele sytuacji gdy pracownicy administracji
podejmują próby dostania się do lokali mieszkalnych, a użytkownicy nie udostępniają lokali.

' Wg Pana SebastialaZńorowskiego nalezałoby doprecyzować ten pun}t regulaminu.

Pan Jan Konopński spytał natomiast o paragraf 4 pkt. 9 Regulaminu, dlaczego bl.
Il7l118l1l9 są indywidualnie traktowane (wyliczenie współczynników redukcyjnych).

Prezes Zatządu wspomniał, że dla tych nieruchomości kilka lat temu byĘ dokonane
przeliczenią które wkazŃ l% - owe różnice. Wielkości zatem są niewielkie i
postanowiono nie wydawać pieniędzy na wyliczanie współczynników w innych
nieruchomościach.

Drugie pytanie Pana Konopińskiego doĘczyło paragrafu 5 pkt2.3. w/w Regulaminu
,(zasady kosztów prac serwisowych) - o jakie wodomier7e chodzi? Czy ciepłej czy zimnej
wody?

Pan Prezes podkreślił, iżńe n9.to znaczeńa.

Pan Sebastian Zaborowski zgłosił o doprecyzowanie zapisu, iż dotyczy to ciepłej

wody.

Przemysław Pilarczyk - Główny Księgowy dodał, iż wprowadzono ten zapis, bowiem
Firma Ista rozlicza koszty za serwis na Spółdzielnię z góry, a my przet^lcamy później na
lokatorów. Jeśli chcieliĘśmy nobió takie odrębne rozliczęńe na wodomierze, są to
dodatkowe koszĘ.

Pan Prezes dodał, iżkoszĘ , żeby to zmienió w systemie cąmszowym, sązbyt duże a

mało jest takich prąrpadków. Gwarancja wodomierzy wynosi 5 lat działa jak termin
legalizacji.

Zastępca Przewodniczącej Rady Andrzej WęglińsŁj przeczytał treść UchwaĘ Nr
44IR.2a22, którą poddał naĘpnie pod głosowanie:

,,Rada Nadzorcza SM ,,Rado goszcz-Zachód" w Łodzi, dzłńając na podstawie § 130 ust.2
pkt.l1 lit. ,,d" statutu uchwala naĘpujące zrrńany w Regulamińe rozliczania kosźów energii
cieplnej w Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Radogoszcz-Zashód" w Łodzi, stanowiącym Aneks
do Regulaminu rozliczańa kosźów gospodarki zasobami mieszkaniowymi oraz ustalania
opłat za uĄwanie lokali w SM,,Radogosz cz-Zachód" w Łodzi:

§1

W § 5 dodać pkt. 11 o brzmieniu:

,,W przypadku, gdy z przycTp leżących po stronie uĄrtkownika lokalu nie była możliwa
wymiana podzielników, w których wyczerpały się baterie, lokal ten poczynając od 01

stycznia roku następnego po wyczerpaniu baterii, obciązany będzie wg stawki ryczałtowej,
zgodnie z § 4 pkt.10 niniejszego Regulaminu."
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§2
Wykreślić Rozdziń III Regulaminu.

§3
DoĘchczasolyy § t7 oznaczasię jako § 14, który otrzymuje brzmięnie:

,,Regulamin ze zmianami wchodzi w Ęcie z dniem uchwalenia."

: §4
Dotychczasolvy § 18 oznaczasię jako § 15, który otrzymuje brzmięnie:

,,Zmiarty do Regulaminu zostaĘ uchwalone przęz Radę Nadzorczą Spółdzielni
Mieszkaniowej ,,Radogoszcz-Zachót' w Łodzi w dniu 22 grudńa 2a22 roktl, Nr Uchwały
44lN2022.

§4
Uchwała wchodzi w Ącie z dniem podjęcia."

\' Członek Rady SebastianZaborowski wniósł o doprecyzowanie pkt 11 paragrafu 5 vlyżej
. omawianego Regulaminu 

y

Przęwodniczący Rady poprosił mecenas Gabrielę ZaborowsĘ o opinię na temat możliwości
składania wniosków w trakcie trwaniagłosowania.

Mecenas Gabriela Zaborowska potwierdziłą żę wnioski możma było składać przed
rozpoczęciem procedury głosowania uchwaĘ.

Uchwała została podj ęta stosunkiem głosów:

3-za,O-przeciw, przy 4 głosach wstrąmujących się.

Ad.4

Zlr.iarry w strukturze organizacyjnej polegająna zmniejszeniu liczby pracowników na
stanowisku konserwatorów. Było l2,5 etabl, plan: l1 osób.

\- Pani Bogumiła Kolago proponuje z,mńejszyć |iczbę etatów do 10. Wspomina , iż ime
spółdzielnie ńe zatrudniają konserwatorów, a możmakorzystać z usług firmy zewnętrznych.

Pani Bogumiła Kolago oficjalnie ńożryła wniosek zmiany ilości etatów w grupie
konserwatorówz ll na 10-ogólnie 34etaĘ.

Prezes Piotr Lebiedziński vłyraztł zdanie przeciwne.

Pan Andrzej Węgliński zaproponował, ze Rada w przyszłości może skorygowaó
strukturę organizacyjną w grupie konserwatorów jeżeli zaistrieje możliwość zatrudnienia
osoby na stanowisku hydraulika.

Pan Andrzej Węgliński poddał pod głosowanie wniosek Pani BogumiĘ Kolago, który zostń
przyjęty stosunkiem głosów 3 -za, 2-przeciw, 3-wstrzymujące się.



Przewodniczący Rady Andrzej Węgliński przeczytał treść UchwaĘ Nr 45tN2022
uwzględniającej zrrianę w zńączniku zgodnie z przegłosowanym wnioskiem:

,,Rada Nadzorcza SM Radogoszcz-Zachód" w Łodzi działĄąc na podstawie §130 pkt. 2 ust.6
statutu postanawia

§1

Zahńerdzić sbukturę orgańzacyjną SM,,Radogoszcz-Zachód" wŁodzi od dnia 01.01.2023r,
w bizmieniu określonym w zńącniku nr 1.

§2
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia."

Uchwała zostńa podj ęta stosrrnkiem głosów:
3 -zą Z-przeciw, 3 -wstrzymuj ący się.

Ad.5

, W zńązku z przyjętymi zasadarti stosowanymi dla nieruchomości w których zostń\-" 
zakończony proces termomodemizacji, Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Węgliński poddał

" pod głosowanie Uchwałę Nr 46lR/2022wbrzmień:u:. l
,,Rada Nadzorcza SM ,,Radogoszcz-Zachód" w Łodzi, dzińając na podstawie §130 pkł. 2

§l
zatńerdzió od dnia 0I.04.ż023r stawkę opłat na fundusz remontowy - termomodernizacjaw
wysokości 1,40ńlrł w nieruchomościach wymienionychw załącniku nr 1 do uchwĄ.

§2
Uchwała wchodzi w Ącie z dniem podjęcia."

Uchwała zostńa podj ęta stosunkiem głosów:

7 -za, D-przeciw, 1 -wstrzymujący się.

Ad.6.

\- Pani Bogumiła Kolago poprosiła o informację na temat zakresu prac związanych z
naprawą chodników w 2022 roku.

Kierownik ds. techniczrych Anna Andrzęjewska przedstawiła miejsca wykonania prac

na terenach spółdzielczych (bl. 27,32,57,60) oraz koszĘ ich realizacji. Wykonano około 140

mb to chodników o szerokości 1,50 mb, a także wykonano podłoze pod paczkomat i trzepak o
pow.70m2.

Pani Anna Andrzejewska dodała, że prace zńęane z zakłęcańem ogrzewania w
, suszarńach, choć powoli to postępują. Wykonano zaślepienia w 62 pomieszczeniach na l34.

Kierownik Działu Technicznego poinformowała Radę, że są już przygotowane

tabliczki informacyjne o miejscach składowania odpadów zielonych. Wkrótce te punkty na
terenie Spółdzielni zostaną omlaczonę.

Pan Sebastian Zaborowski spytał Zarząd o wynik rozmów z firmami sprzątającymi
teren naszego osiedla.
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Prezes Zarządu poinformował, iZ flrmy chcą podwyzek w wysokości 13-15%
dotychczasowego kosztu usług.

Pan Sebastian Zńorowski zadał pytarrie: kiedy Rada otrzyma plan finansowo-
gospodarczy tn 2023 rok, gdyż jego zdaniem powinien być ptzedłożony do końca stycznia
2023 roku.

., Prezes Zav4du odpowiedziń, iZ ostatecana wersja planu przewidywana jest w
tenirinie do 31-03-2023r. Natomiast ZAI?Ąd wcześniej przedstawi Radzie Nadzorczej projekt
planu finansowo-gospodarczego na 2023 tok celem konsultacji w wyniku których mogą
zo stać wprowadzone poprawki

Rada ustaliła termin kolejnego posiedzenia plenarnego na dzień 26.01.2023r.

Wobec wyczerpania porz4Sku obrad, Wiceprzewodniczący Andrzej Węgliński zakońcĄ
posiedzenie o godzinie 19.15.
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